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1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld.   

 
2. Verslag + voorraadagenda d.d. maart 2024 
Het verslag van 5 februari jl. wordt goedgekeurd en de voorraadagenda wordt aangepast.  
 
De Participatieraad merkt op dat veel interessante stukken die het Sociaal Domein raken de 
Gemeenteraad paseren maar niet de Participatieraad. Vanwege de grote hoeveelheid 
informatie en omdat de website van de Raad openbaar is beslist de Participatieraad dat zij 
zich wenden tot de website van de Raad. De gemeente zal er aan denken belangrijke 
stukken alsnog te delen met de Participatieraad.  
 
Actie leden:  
- Het is mogelijk een werkbezoek te brengen aan dagbesteding NAH Doesburg op een 
dinsdag in april om 16:00 uur. Wie mee wil kan bij de organisator aangeven welke dinsdagen 
passend zijn (zie ook voorraadagenda).  
 
3.  Ingekomen stukken en mededelingen  
Er is een reactie van het college binnengekomen op het advies van de Participatieraad m.b.t. 
het cliënttevredenheidsonderzoek. De brief wordt via Teams gedeeld met de Participatieraad 
(zie hiervoor map 02; advies en reactie).  
 
4.  Informatie Kunst & Cultuur 
Dit agendapunt wordt verschoven naar een latere datum.  
 
5. Nieuws en evalueren bevindingen pijlergroepen 
Tijdens het evalueren van de nieuwe samenstelling met onderverdeling in pijlergroepen 
Preventie & Gezondheid, Kansengelijkheid en Sterke Samenleving, blijkt dat er veel overlap 
is van de onderwerpen tussen de pijlergroepen. Hierdoor is het niet altijd overzichtelijk wat bij 
de betreffende pijlergroep hoort en lijken de kadergroepen (de indeling vóór de pijlergroepen) 
concreter. Een voordeel van de pijlergroepen is dat onderwerpen breder besproken worden, 
maar de Participatieraad ondervindt ook dat daardoor onderwerpen onvoldoende besproken 
worden in de maandelijkse vergadering. Hierdoor mist men de verdieping.  
De leden wensen meer de nadruk te leggen op de drie landelijke wetten, jeugd, wmo en 
werk.  
Afgesproken wordt om binnen de pijlergroepen de drie wetten als uitgangspunt te nemen om 
vanuit daar te kijken wat er binnen de pijlergroep speelt. De pijlergroepen brengen vanuit dit 
uitgangspunt een thema/onderwerp in de maandelijkse vergadering om het plenair te 
bespreken. Tijdens het overleg van april wordt GEM met uitgangspunt jeugd besproken.  
 
De pijlergroep Kansengelijkheid heeft binnenkort een afspraak met wethouder A. Peppelman 
over de toekomst van de WSW en werknemers gemeente Bronckhorst bij Laborijn. De 
Participatieraad vraagt zich af door wie deze personen vertegenwoordigd worden en welke 
rol de Participatieraad hierin heeft of kan vervullen? 
  
Taakgroep communicatie vraagt of het oude E-mailadres verwijderd kan worden van de 
website.  
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Actie ambtelijk ondersteuner: 
- Vraagt ontwikkelaar website het oude E-mailadres te vervangen door het nieuwe. 
Actie nieuw lid: 
- Taakgroep communicatie ontvangt nog graag informatie en een foto voor op de website.   
 
7. Vragen en bespreekpunten 
De nota Bestaanszekerheid wordt besproken. Eén van de nieuwe punten in deze nota is de 
ontwikkeling van het fonds sport en cultuur voor de leeftijd 25+. De budgetten zijn tot nu toe 
toereikend. De gemeente bekijkt nog of er een budgetplafond ingesteld moet worden 
wanneer er meer bekendheid gegeven wordt aan dit fonds.  
De gemeentelijk verbinder laat weten dat advies van de Participatieraad m.b.t. de uitvoering 
op prijs gesteld wordt. Daarom zal de nota over een half jaar met de Participatieraad 
geëvalueerd worden. 
 
I.v.m. een update van de beleidsregels finacieel besluit sociaal domein is ter kennisgeving de 
nieuwe versie op de agenda geplaatst.  
 
De acht regio gemeenten zijn met elkaar in gesprek over de zorginkoop voor Wmo en 
Jeugdzorg. De vraag is of er verlengd moet worden of dat de aanbestedingsprocedure 
opnieuw moet. Een aantal gemeenten hebben aangegeven de huidige zorginkoop niet 
acceptabel te vinden, dit heeft o.a. te maken met financiele perspectieven die er anders 
uitzien dan verwacht. Gemeenten willen voldoende tijd om dit proces zorgvuldig te doorlopen 
en komen daarom vroegtijdig bij elkaar.    
 
8. W.v.t.t.k. 
- Hoe gebruiken we de Koepel Adviesraad?  
Actie leden:  
Leden van de Participatieraad maken zelf een account aan bij de Koepel Adviesraad en 

abonneren zich op de nieuwsbrief. Wanneer leden een betaalde webinar willen volgen 
kunnen zij dit overleggen met de secretaris. Er zijn ook regelmatig gratis webinars, 
handreikingen, discussie's.  
 
- Namens één van de leden hierbij de link van de podcast over Grijs, Grijzer 2040.  
 https://www.maxvandaag.nl/programmas/tv/de-toekomst-is-grijs/ 
 
De Participatieraad vraagt wat er met de drie miljoen euro gebeurt die de gemeente over 
heeft uit het project Oekraïne? De gemeente zal dit, in overleg met de Raad, inzetten voor 
dezelfde doelgroep. Hierbij wordt gekeken naar o.a. de opvang en inburgering van 
asielzoekers, vluchtelingen en statushouders.  
 
7. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. De volgende 
vergadering is op 8 april 2024. 

https://www.maxvandaag.nl/programmas/tv/de-toekomst-is-grijs/

